
We gaan gewoon door!
Wat hebben we het afgelopen jaar bereikt in Muiden en Muiderberg?

De gemeenteraadsverkiezingen in Muiden en Muiderberg worden verplaatst naar november 
2010. Het is nog steeds niet duidelijk of de fusie met Weesp, Naarden en Bussum wel door-
gaat. Het parlement beslist daar in de komende maanden over.
De afgelopen jaren hebben we samen met coalitiepartner VIB en de medewerkers van de ge-
meente heel veel van het raadsprogramma gerealiseerd. Ook nu willen wij u weer laten weten 
wat we in 2009 hebben bereikt of mogelijk gemaakt.

In Muiden:
het gezondheidscentrum is klaar en in gebruik genomen •	
en het omliggende gebied is opgeknapt;

de bushokjes en de fietsenstalling bij het P&R terrein •	
Maxisweg zijn verbeterd;
de trappen bij het Vestingplein zijn vernieuwd;•	

de fietsbrug over het Amsterdam-Rijnkanaal is bijna •	
klaar;
de trottoirs en parkeerplaatsen Amsterdamse straatweg •	
zijn vernieuwd;
trapveldje bij het gemeentehuis wordt spoedig aange-•	
legd;
aanpassen bushaltes voor mindervalide; •	
voorontwerp bestemmingsplan stad Muiden gereed;•	

In Muiderberg:
de herinrichting van de Dorpsstraat is afgerond;•	
de Pieter de Hooghlaan is helemaal vernieuwd;•	
de stoepen in het oude dorp zijn voor een deel verbe-•	
terd. 
de verbouwing van De Rijver tot multicultureel centrum •	
is afgerond;

de tennisvereniging heeft een jeugdtennisbaan;•	
een nieuw kunstgrasveld voor hockey en voetbal;•	
bestemmingsplan Muiderberg bijna klaar;•	
nieuw trapveldje Eikenlaan in gebruik genomen;•	

verkeersveilig maken Googweg klaar;•	



Fusie
In 2009 zijn er belangrijke besluiten genomen zodat het 
geld van de gemeente Muiden, dus van de inwoners van 
Muiden en Muiderberg, ook besteed wordt aan het op orde 
brengen van de straatverlichting en ons waardevolle groen, 
zoals de Vestingwallen, Echobos en Brink maar ook in de 
wijken. Onze gemeente is zo meteen netjes op orde en ons 
spaargeld van de afgelopen jaren is in onze eigen gemeente 
geïnvesteerd. 
 

Snelwegen en woningbouw in de omgeving
Mede met behulp van onze inwoners hebben we het voor 
elkaar gekregen dat door de noodzakelijke aanleg van 
snelwegen in onze omgeving de geluidsoverlast voor onze 
inwoners niet groter en op vele plekken minder wordt. De 
A1 passeert de Vecht 300 meter naar het zuiden via een 
aqua-ecoduct en op vele plaatsen komen er geluidsscher-
men, ook langs de A6 bij Muiderberg en op de spoordijk. 
Het ziet ernaar uit dat de brug over de Vecht voor het lokale 
verkeer al in het voorjaar van 2012 klaar zal zijn, zodat we 
het verkeer op de sluis voor een groot deel kwijt zijn.

 

We hebben ons bijzonder ingespannen om het belang van 
een open IJmeer voor Muiden en Muiderberg voor iedereen 
duidelijk te maken. Het regeringsstandpunt van afgelopen 

november laat alles nog open en de IJmeer verbinding is 
voorlopig voor twee jaar van de baan. Als PvdA Muiden/
Muiderberg zullen we ons blijven inzetten voor het open 
houden van het IJmeer. 
 

Bloemendalerpolder en KNSF-terrein
Ondanks vele dreigementen van de provincie zijn we niet 
akkoord gegaan met de eisen van projectontwikkelaars 
en provincie voor de Bloemendalerpolder. Drieduizend 
woningen waarbij bebouwing van de Vechtoever en de 
Bredius driehoek vinden we teveel. Dit tot grote woede van 
de provincie die vervolgens het roer heeft overgenomen. 
Inmiddels zijn ze er zelf ook achtergekomen wat voor slecht 
en duur akkoord zij hebben gesloten met de projectontwik-
kelaars. Het is daarom nog maar de vraag of er op korte 
termijn woningen komen op Muidens grondgebied. Wij zijn 
in overleg met leden van de Tweede Kamer om er voor te 
zorgen dat ze de provincie terugfluiten.
 
De gemeente heeft op last van de rechter meegewerkt aan 
het bestemmingsplan voor het KNSF-terrein waar 1475 
woningen moeten komen. In het voorontwerpbestemmings-
plan is wel opgenomen dat er 24,5 hectare bos en natuur 
behouden moet worden. Voor KNSF-vastgoed is dat veel 
te veel groen en daarom werken ze niet meer mee. Via de 
rechter en de provincie proberen ze nu af te dwingen dat 
ze het hele bos mogen platgooien. De PvdA blijft opkomen 
voor de natuurwaarden in het gebied. 
 

Fractie
Als u ‘heet van de naald’ wilt weten wat de PvdA van be-
paalde zaken vindt, dan bent u van harte welkom bij onze 
maandelijkse fractievergaderingen. De vergaderdata staan 
op www.muiden.pvda.nl. Op deze website worden bijna 
wekelijks de nieuwtjes uit de politiek weergegeven. 

Wat vindt u dat we nog meer kunnen doen?
Dat Muiden gaat fuseren is wel duidelijk. Nog niet met wie, maar wij vinden dat inwoners nu nog de kans moeten  

hebben om met ideeën te komen over wat er nog gedaan zou moeten  worden in Muiden en Muiderberg.  

Laat ons dat weten en vertel wat u belangrijk vindt!
Dat kan via de website www.muiden.pvda.nl  of doe een kaartje in de bus bij een van de fractieleden:

Jan Hylkema, Flevolaan 4, 1399 HG  Muiderberg;•	
Jan Portengen, De Blauwe Wereld 25, 1398 EM  Muiden;•	
Anja Runderkamp, Paulinelaan 1A, 1399 VK  Muiderberg;•	
Roderik Schuwer, Breitnerlaan 23, 1399 XE Muiderberg; •	
Fred Winnubst, P.C. Hooftlaan 39, 1398 XN Muiden (wethouder);•	
Gregor Heemskerk, Badlaan 12, 1399 GN Muiderberg (commissielid)•	

De PvdA Muiden-Muiderberg wenst u 
een vrolijk Kerstfeest en 

een gelukkig en voorspoedig 2010!

december 2009
www.muiden.pvda.nl 
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